
PROTOKÓŁ Nr 9/2016 

z posiedzenia Komisji Infrastruktury i Budżetu 

z dnia 09 marca 2016 roku 

 

W posiedzeniu Komisji udział wzięli: 

1. Paweł Pałubicki 

2. Krzysztof Badowski 

3. Marian Batóg 

4. Renata Rejkowicz 

5. Bożena Sikora 

a także specjalista ds. realizacji i utrzymania inwestycji z Urzędu Gminy - p. Adam Gardzielewski. 

 

Przedmiotem posiedzenia Komisji było: 

1. Opinia w sprawie pisma sołtysa sołectwa Dębnica Kaszubska p. Ireneusza 

Ziółkowskiego. 

2. Wyjazd terenowy – wytypowanie obiektów do realizacji oświetlenia drogowego w ramach 

budżetu na 2016 rok. 

 

Ad. 1  

Sołtys sołectwa Dębnica Kaszubska zwrócił się pismem z 21 stycznia 2016 r. do 

Przewodniczącego Rady Gminy w sprawie wysokości diet wypłacanych sołtysom oraz określenie 

kwoty za skuteczne doręczanie upomnień dłużnikom podatkowym. 

Komisja stwierdziła, iż pismo jest niejednoznaczne, gdyż p. Ziółkowski wypowiada się w nim 

zarówno jako sołtys Sołectwa Dębnica Kaszubska, a także  w imieniu lub w sprawie wysokości 

diet pozostałych sołtysów w Gminie Dębnica Kaszubska. Brak jest jednak podpisów pozostałych 

sołtysów. 

Komisja przeanalizowała obowiązujące stawki diet przysługujących przewodniczącym organów 

wykonawczych jednostek pomocniczych, stanowiących załącznik do uchwały Nr XLI/295/2014 

Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 26 marca 2014 r. 

Porównując wysokość diety sołtysa Dębnicy z innymi, porównywalnymi pod względem wielkości 

i rozległości (ilości miejscowości) sołectwami, np. sołectwem Motarzyno, Komisja stwierdziła, iż 

dieta sołtysa sołectwa Dębnica jest niższa.  

Biorąc pod uwagę fakt, iż to sołectwo jest bardzo liczne i rozległe, można by rozważyć 

podniesienie diety, stanowiącej rodzaj rekompensaty za zaangażowanie w działalność publiczną i 

poniesione wydatki (koszty) w związku z wykonywaniem powierzonej funkcji społecznej. 

Z drugiej strony jednakże, p. Ziółkowski proponuje w swym piśmie zryczałtowaną dietę w takiej 

samej wysokości dla wszystkich sołtysów. Tym samym w jakimś sensie zaprzecza swoim 

argumentom dotyczącym wysokości diet w powiązaniu z nakładem pracy sołtysów, wynikającym 

z wielkości i ilości mieszkańców poszczególnych sołectw.  

Komisja negatywnie opiniuje propozycję jednakowych diet dla wszystkich sołtysów, natomiast 

pozytywnie ewentualne podniesienie kwoty diety sołtysa sołectwa Dębnica do poziomu sołectwa 

Motarzyno. 

Ponadto Komisja pozytywnie odniosła się do propozycji wynagradzania czynności doręczania 

przez sołtysów upomnień dłużnikom podatkowym. Komisja proponuje stawkę 2 zł za doręczone 

upomnienie, dla porównania koszt doręczenia przez Pocztę Polską wynosi ok. 6 zł. 

 

 



Ad. 2  

Podczas wyjazdu terenowego Komisja ustaliła, iż do realizacji w 2016 r. zostały wybrane 

następujące punkty oświetleniowe: 

 Dobieszewo – 3 punkty (rozbudowa do byłej mleczarni) 

 Gałęzów – 2 punkty (rozbudowa) 

 Budowo -  jako rezerwowe zadanie w zakresie wykonania dokumentacji projektowej dla 4 

punktów. 

Szczegółowy wykaz obiektów przewidzianych do realizacji w ramach budżetu oraz w ramach 

konserwacji oświetlenia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

Przewodnicząca 

Komisji Infrastruktury i Budżetu 

 

/-/Bożena Sikora 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


